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9 května, 2024

Belgická právnička prošetřuje rekordně nízkou
porodnost, lékaři jí prý říkají, že je to úplná katastrofa

necenzurovanapravda.cz/2024/05/belgicka-pravnicka-prosetruje-rekordne-nizkou-porodnost-lekari-ji-pry-rikaji-ze-
je-to-uplna-katastrofa

Rekordně nízká porodnost byla od roku 2021 zaznamenána v
mnoha silně proočkovaných zemích, hlášena je ostatně i u nás. A to
přesto, že ve většině těchto zemí se populace kvůli migraci zvyšuje,
což by mělo vést i k většímu počtu porodů.

Pokud pak razantní snížení porodnosti hlásí země s ohromnou – a
navíc rychle rostoucí – muslimskou populací, pak je tento razantní
pokles porodnosti skutečně více než podivný.

Porodnost je natolik nízká, že se jí už ve většině zemí musela
zabývat i mainstreamová média, ale všude hledají různé zástupné
důvody. U nás se nejčastěji dozvíte, že jde o reakci na pokles životní
úrovně, jinde to svádí na klima a v dalších zemích na změnu
mentality mladých.

Belgická právnička se rozhodla, že příčiny neobvykle nízké
porodnosti v zemi, která je každoročně zaplavována desítkami tisíc
„Novobelgičanů“ s jinak tradičně vysokou porodností, prozkoumá.

Jak zjistila, tak celá polovina porodů připadá právě na tuto
„neevropskou“ skupinu, ale i tak je porodnost na velmi nízkých
číslech. A i příčina se začala vyjasňovat…

Bývalá belgická právnička Carine Knapenová žije v obci s velmi
vysokou proočkovaností. Minulý týden jí jedna z praktických lékařek
v její obci s hlubokým povzdechem řekla, že od roku 2021 je v obci
mnoho problémů s plodností a mnoho párů již nemůže mít děti.

Problémy se vyskytují pouze u očkovaných párů.
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Knapenová to nemohla nechat jen tak, protože už předtím četla
zprávy o alarmujícím nárůstu počtu potratů, mrtvě narozených dětí,
úmrtí novorozenců a neplodnosti.

„Ale pokud je problém doslova na vašem vlastním dvorku, je to něco
jiného,“ píše na X.

Rozhodla se, že zavolá svým přátelům lékařům a zeptá se, jak se
jim daří. Všude je to stejný příběh. „Někteří to přiznali jen neochotně,
jiní nahlas prohlásili, že je to naprostá katastrofa.“

Bývalá právnička se také ponořila do čísel a narazila na výrazný
pokles: 110 403 porodů v roce 2023 ve srovnání se 117 103 porody
v roce 2019 a 127 297 porody v roce 2010.

Ženy z přistěhovaleckého prostředí se navíc podílejí na polovině
porodů. V roce 2023 se tak matce s belgickou státní příslušností
narodilo sotva 55 000 dětí, uvádí Knapenová. „To je velmi málo.“

Nyní vyzývá nizozemské a belgické lékaře, aby se přihlásili se svými
zkušenostmi.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 5 Průměrně: 5]
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